



(Toronto, October 17, 2024) — Dr. Elizabeth Leroux has stepped down from her role as Chair of the Board of Directors of Migraine Canada, effective September 1, 2024. Dr. Leroux, the founder of Migraine Canada, has been a pivotal figure in advancing the organization’s mission to support individuals affected by migraine and to promote research and awareness. As she steps away from this role, Dr. Leroux intends to remain deeply committed to Migraine Canada and its mission. She will continue to be involved with the Board as ex-officio Past Chair.

Dr. Leroux says that “I started the work on Migraine Canada in 2018 with one very clear certainty: there is a need for this association. People with migraine need support, access to care, information, and a community. Our team has grown and as I take a step back, I see a very bright future for Migraine Canada. Now that the foundation is strong, it will serve the community and I hope that more and more people will use our resources but also contribute and share, for the benefit of all.”

Evan Lawlor has been named Interim Chair of the Board of Directors. Evan holds a senior consulting role at Alberta Health Services, where he is responsible for innovation development and implementation.

We have thanked Dr. Leroux for the many contributions she has made to Migraine Canada. We’ve all witnessed first-hand the remarkable achievements made possible under her leadership.

Migraine Canada is a national charity working diligently to improve health outcomes for the migraine community in across Canada.

For more information, please contact:
info@migrainecanada.org



(Toronto, 17 octobre 2024) – Le 1^{er} septembre 2024, la D^{re} Elizabeth Leroux a quitté son poste de présidente du conseil d'administration de Migraine Canada. D^{re} Leroux, la fondatrice de Migraine Canada, a joué un rôle clé dans la réalisation de la mission de l'organisme, qui consiste à soutenir les personnes touchées par la migraine et à promouvoir la recherche et la sensibilisation. Même si elle quitte son poste, la D^{re} Leroux entend demeurer profondément engagée envers Migraine Canada et sa mission. Elle continuera de participer aux travaux du conseil à titre de présidente sortante d'office.

La D^{re} Leroux mentionne qu'elle « a commencé à travailler pour Migraine Canada en 2018 avec une certitude très claire : il y a un besoin pour cette association. Les personnes migraineuses ont besoin de soutien, d'accès aux soins, d'information et d'une communauté. Notre équipe s'est agrandie et alors que je prends du recul, je vois un très bel avenir pour Migraine Canada. Maintenant que la fondation est solide, elle servira la communauté et j'espère que de plus en plus de gens utiliseront nos ressources, mais qu'ils y contribueront et les partageront aussi, pour le bien de tous ».

Evan Lawlor a été nommé président intérimaire du conseil d'administration. Evan occupe un poste de consultant senior chez Alberta Health services, où il est responsable du développement et de la mise en œuvre de l'innovation.

Nous avons remercié la D^{re} Leroux pour ses nombreuses contributions à Migraine Canada. Nous avons tous été témoins de première main des réalisations remarquables rendues possibles sous sa direction.

Migraine Canada est un organisme de bienfaisance national qui travaille avec diligence pour améliorer les résultats de santé de la communauté migraineuse partout au Canada.

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

info@migrainecanada.org